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Protokół Nr VI/4/2023 

LX sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu Ciechanowskiego VI kadencji  

w dniu 15 maja 2023 r., godz. 14.00 w Ciechanowie 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Sławomir Morawski przywitał Radnych Powiatu 

Ciechanowskiego oraz przybyłych gości. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ciechanowskiego stwierdził na podstawie listy 

obecności - zał. Nr 1 do protokołu (21 obecnych radnych) prawomocność obrad                           

i dokonał otwarcia LX sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu Ciechanowskiego. 

PKT 2 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Stwierdzenie prawomocności i otwarcie LX sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu VI 

kadencji.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Ciechanowskiego-                 

DRUK Nr 1 

b) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Ciechanowskiego na 2023 rok                         

– DRUK Nr 2 

c) udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Ciechanów – DRUK Nr 3 

4. Zamknięcie obrad 

 

PKT 3 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Ciechanowskiego-                 

DRUK Nr 1 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnika Powiatu Panią Hannę Dworecką. 

Skarbnik Pani Hanna Dworecka przedstawiła najważniejsze zmiany zawarte                         

w projektach uchwał na druku Nr 1 i 2. 

O zabranie głosu poprosiła radna Joanna Potocka – Rak, która zwróciła uwagę na 

obecny deficyt i przeniesienie na lata kolejne zadania inwestycyjnego                                      
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pn. Przebudowa drogi Ślubowo – Kałęczyn. Radna podniosła również kwestię 

związaną z kosztami dodatkowymi z tytułu nadzorów inwestorskich. 

Głos zabrała radna Zenona Babicz, która zapytała dlaczego zdjęta została budowa 

drogi Ślubowo – Kałęczyn oraz o to skąd środki na udzielenie pomocy finansowej 

Gminie Miejskiej Ciechanów, kiedy nie ma pieniędzy na dokończenie ul. Wojska 

Polskiego w Glinojecku.  

Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że zadanie to nie jest zdjęte, a jest to przeniesienie 

środków na lata następne, ale nie wstrzymuje to realizacji, chodzi o ponoszenie 

nakładów, inwestycja ma być realizowana w formule „zaprojektuj i wybuduj”.  

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie jawne nad projektem uchwały      

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Ciechanowskiego, za 

pomocą urządzeń do głosowania /w załączeniu wyniki głosowania nr 1/.  

Wynik głosownia: 

Za – 14 

Przeciw- 0 

Wstrzymało się – 7 

Głosowało – 21 radnych 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził podjęcie uchwały na Druku Nr 1. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Ciechanowskiego na 2023 rok  

– DRUK Nr 2 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie jawne nad projektem uchwały      

w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu ciechanowskiego na 2023 rok, za 

pomocą urządzeń do głosowania /w załączeniu wyniki głosowania nr 2/.  

Wynik głosownia: 

Za – 14 

Przeciw- 0 

Wstrzymało się – 7 

Głosowało – 21 radnych 
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził podjęcie uchwały na Druku Nr 2. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Ciechanów – DRUK Nr 3 

O zabranie głosu poprosiła radna Joanna Potocka – Rak, która powiedziała, że ta 

uchwała jest konsekwencją błędów projektowych realizacji inwestycji przebudowy                

ul. Kąckiej. Radna wyjaśniła, że wielokrotnie podkreślała błędy przy realizacji oraz zły 

nadzór tej inwestycji. Radna miała zastrzeżenia co do wysokości finasowania tej 

inwestycji biorąc pod uwagę to, jak rozliczana była ta inwestycja. 

Głos zabrał kierownik Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Zamówień Publicznych  Pan 

Józef Borkowski, który wyjaśnił jak wyglądał nadzór nad inwestycją ul. Kąckiej, 

podkreślił, że inwestycja realizowana była w czasie kiedy Starostą była Pani Joanna 

Potocka – Rak i miała wówczas możliwość korekty. Kierownik Borkowski nie podziela 

poglądów radnej, ma odmienne zdanie w tej kwestii uważając, że pozwolenie na 

budowę nie zostało by wydane gdyby dokumenty nie były w pełni przygotowane. 

Przedstawił współprace miedzy samorządami i to jakie inwestycje zostały 

dofinansowane przez Gminę Ciechanów. Miasto dofinansowało trzy drogi powiatowe 

w kwocie 4 400 000 złotych. Poruszył temat odwodnienia ulicy Towarowej, Kąckiej                  

i Plenerowej. Pan Borkowski odniósł się również do pytania Pani Babicz o ul. Wojska 

Polskiego w Glinojecku. Podkreślił, że przez minione cztery lata radna nie zabiegała   

o dokończenie budowy tejże ulicy, dodał, że inwestycje drogowe wówczas nie były 

priorytetem.  

Do słów Pana Borkowskiego odniosła się radna Joanna Potocka – Rak, wyjaśniając 

jak wygląda chronologia realizacji inwestycji. Odniosła się również do 

dofinansowywania inwestycji przez inne samorządy.  

Głos zabrał Pan Borkowski, który przytoczył jak przygotowywana była dokumentacja 

na inwestycje za które odpowiedzialna była radna Joanna Potocka  - Rak będąc 

Starostą. 

Przewodniczący Rady Powiatu wyjaśnił, że w związku z tym, że wielokrotnie 

przywoływany był poprzedni Starosta pragnie poinformować, że przez 16 lat pracy 

poprzedniego Starosty zrealizowane było wiele inwestycji co do których nie było 

zastrzeżeń. 
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Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie jawne nad projektem uchwały      

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Ciechanów, za pomocą 

urządzeń do głosowania /w załączeniu wyniki głosowania nr 3/.  

Wynik głosownia: 

Za – 14 

Przeciw- 5 

Wstrzymało się – 2 

Głosowało – 21 radnych 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził podjęcie uchwały na Druku Nr 3. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

PKT 4 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Sławomir Morawski zamknął LX Sesję Rady 

Powiatu Ciechanowskiego VI kadencji o godzinie /14.45/. 

                                           

 

Przewodniczący 
Rady Powiatu Ciechanowskiego 

 
/-/ Sławomir Morawski 

 
 

 

 

 
Protokołowała: 

Marlena Nowotka 


